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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 18. 10. 2016  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.00 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby dodržiavali 
schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali konštruktívnu kritiku a 
správnu prezentáciu. 

Ospravedlnení – p. Gorcovský, Mgr. Doskočil, p. Kuric, p. Mažgút a za neskorší príchod  
Mgr. Francúzová, MA. 

Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (7 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice a navrhol 
členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. František Kurhajec, I. overovateľ zápisnice 
     p. Božena Blahušiaková, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
 

HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – informoval o návrhu programu a následne vyzval poslancov MsZ na 
pripomienkovanie návrhu programu. 

Nakoľko už neboli žiadne ďalšie pripomienky k návrhu rokovacím bodom pozvánky 
z poslaneckého zboru MsZ nechal hlasovať o celkovom návrhu programu. 
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 13:10 hod. prišla do miestnosti  poslankyňa MsZ Mgr. Lenka Francúzová, MA a počet 
prítomných poslancov sa zvýšil na 8. 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:07 hod. 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval o stave plnení uznesení (viď. príloha – materiál). Materiál 
k záväzkom mesta bol zaslaný v zmysle uznesenia, všetky záväzky sú v lehote splatnosti. 
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval stanoviskom k plneniu uznesení. 
 
Primátor mesta – pokračoval k uzneseniu č. 31/2016 zo dňa 26.04.2016 – bolo splnené, uznesenie 
č. 84/2016, bod IV., V. zo dňa 14.06.2016 bude do termínu zaslané a prerokované v decembrovom 
MsZ.  

K uzneseniu č. 96/2016, bod IV. zo dňa 13.09.2016 uviedol, že je predložený materiál a boli 
vydané tri príkazné listy. 

Na základe uznesenia č. 98/2016 zo dňa 13.09.2016, bod I. a II. bol vypracovaný materiál 
a toto je zapracované aj v rozpočtovom opatrení. 

Uznesenie č. 11/2015 zo dňa 10.2.2015: bod II. – predložený materiál – bod č. 6 a č. 7. 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ  
I. zobrali na vedomie  
Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného kontrolóra mesta. 
II. zobrali na vedomie  
informáciu o aktuálnom plnení uznesenia MsZ č. 96/2016 bod II., bod III., bod IV. 
o komplexnom zabezpečení zimnej údržby kapacitami mesta Vrútky. 
III. zobrali na vedomie  
správu o priebehu činností pre obstaranie projektovej dokumentácie a určením podmienok na 
umožnenie a povolenie výstavby dopravnej a technickej infraštruktúry v lokalitách č. 2.3 
plocha na ulici Hájska nad areálom Doprastavu, UO 004 a č. 2.6 Kopanice, UO 003, ktoré boli 
schválené v rámci  Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu mesta Vrútky. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:18 hod. 
K bodu č. 2 
II. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2017 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Komínová – informovala, že v návrhu rozpočtu je zapracované navýšenie miezd kvôli ZÚ.  

Zapracované finančné prostriedky na projekt „Plnou parou vpred“ – oblasť CR.  
Upravené položky – rozpočet organizácií.  
Školy – čiastky budú ešte prepočítané v zmysle VZN. 
Strata vo verejnom záujme MHD – upravená. 
Čaká sa na príjmovú časť – zverejnenie správy. 
Podielové dane – nárast o 5/6 %. 

 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia k tomuto MsZ a materiálom zasadala spoločne so 
stavebnou. 

Bolo by dobré určiť si priority na niektoré veci, ktoré by sa mohli zrealizovať v prípade 
navýšenia podielových daní. 

Opýtala sa kolegov, či nezmenili názor na odpredaj bývalej knižnice H. Zelinovej? 
 
Ing. Kraj čí – stotožňuje sa s názorom Ing. Mgr. Svitekovej. 
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Pokiaľ nevyjde projekt na MsÚ Vrútky, bolo by dobré zapracovať aspoň výmenu okien. 
Taktiež potrebné výmena okien na MŠ Nábrežnej a MŠ H. Zelinovej – sociálne zariadenia. 

 
Primátor mesta – už sa rozprával s Ing. Komínovou o vyčlenení finančných prostriedkov na 
niektoré akcie. 

V bývalej knižnici H. Zelinovej sa uskutočnili niektoré nevyhnutné opravy. Zatiaľ sa počká, 
či si to niekto zoberie do nájmu. 

K projektu k budove MsÚ – bolo povedané, že k prideleniu finančných prostriedkov sa 
poskytne vyjadrenie do konca mesiaca. 

Ďalej sa zháňajú financie na telocvične. 
 
Ing. Kraj čí – k nákladovej časti uviedol, keby bola predložená podrobnejšie – po položkách a to na 
pracovnú poradu. 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie II. pracovný návrh rozpočtu na roky 2017 – 2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:32 hod. 
K bodu č. 3 
Rozpočtové opatrenie 5/2016 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Komínová – materiál bol podrobne prerokovaný v komisiách a na pracovnej porade. Týka sa 
hlavne miezd MŠ a rozpočtových organizácií, ďalej je tu zapracovaný dispečing a mzdy súvisiace 
so ZÚ, MsP – vrátenie osobných príplatkov. Uskutočnené boli presuny kvôli revíziám. Zapracovaná 
aj potreba navýšenia čiastky na projekt. 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ schválili rozpočtové opatrenie č. 5/2016. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:36 hod. 
K bodu č. 4 
Vyhodnotenie priebehu Dní mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – zhrnul priebeh Dní mesta a dodal, že materiál obsahuje aj rozpočet. 
 
Mgr. Kevická – materiál bol prerokovaný aj na komisii kultúry.  

Poďakovala všetkým zainteresovaným za prípravu. 
 
ThDr. Krivuš  – taktiež poďakoval. Apeloval na poslancov MsZ, že by bolo dobré, keby sa viac 
zúčastňovali rôznych akcií. 
 
p. Blahušiaková – potvrdila slová Mgr. Kevickej a ThDr. Krivuša a taktiež poďakovala. Ku dňom 
mesta však bola pripomienka na rómskych občanov. 
 
Mgr. Francúzová, MA – poznamenala k slávnostnému MsZ, nakoľko je vždy v doobedňajších 
hodinách, nemôže sa ho zúčastniť. Či by nebolo lepšie do budúcna presunúť to do poobedňajších 
hodín. 
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Primátor mesta – zamestnávateľ je povinný zo zákona Vás uvoľniť na rokovanie MsZ.  
Slávnostné MsZ sa koná v doobedňajších hodinách aj kvôli oceneným osobnostiam, ktoré 

dochádzajú, aby mali čas si prezrieť i mesto + cestovanie naspäť domov. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – doporučila by, aby bola zvýšená položka na Dni mesta, aby sa mohli 
podujatia uskutočňovať aj naďalej kultúrne a úspešne. 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie Dní mesta Vrútky 2016. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na všeobecný súhlas so zlúčením bodu č. 5 a č. 6? 
 
Poslanci MsZ s návrhom súhlasili. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:46 hod. 
K bodu č. 5 
Informácia o výkupe pozemkov, technickej príprave a výstavbe nového pohrebiska (tvorí 
prílohu zápisnice)  
a 
K bodu č. 6 
Zmena uznesenia týkajúca sa „nového pohrebiska vo Vrútkach“ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – prešlo sa do fázy vysporiadania pozemkov. Schválené boli tri etapy. Prvá 
etapa sa blíži ku koncu, na budúci rok je potrebné doriešiť dvoch veľkých vlastníkov – Hakom, 
s.r.o. a Slovenský pozemkový fond. 

K bodu č. 6 uviedla, že ide o zmenu uznesenia kvôli úmrtiu vlastníka a dedičskému konaniu. 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie informáciu o postupe prác pri zabezpečovaní 
územnoplánovacích podkladov, územnoplánovacej a projektovej dokumentácie na 
navrhovaný objekt pohrebiska vo Vrútkach. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ  
I. zrušili 
v uznesení č. 52/2014 zo dňa 15.4.2014 bod III písmeno c). 
II. schválili 
Odkúpenie pozemkov za účelom výstavby diela „Nové mestské pohrebisko a obradná sieň 
mesta Vrútky“ za cenu 4,95 €/m2, a to: 
- pozemok p. č. KN E 2902, orná pôda o výmere 778 m2 a pozemok p. č. KN E 2903, orná pôda 
o výmere 4188 m2, ktoré sú zapísané na liste vlastníctva č. 2890, nachádzajúce sa 
v katastrálnom území Vrútky a patria do podielového spoluvlastníctva  MUDr. Katarína 
Grigorová, rod. Kordová, Štefan Verkovič 7, Sofia, Bulharsko, nar. 01.04.1952  vo veľkosti  
½ a Ing. Elena Pašková, rod. Kordová, Šancová 3572/39, Bratislava nar. 11.10.1953  
vo veľkosti ½. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:51 hod. 
K bodu č. 7 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa zo správy ako myslel hlavný kontrolór, to, čo napísal 
k uzneseniam? Ďalej, či bola urobená inventarizácia toho, čo sa presťahovalo do novej knižnice? 
Kto bol za sťahovanie zodpovedný? Či bola nasledovná inventarizácia, kde sa zistila strata obrazu? 
 
Hlavný kontrolór mesta – v niektorých uzneseniach neboli uvádzané termíny alebo sa museli 
prerábať citácie – bolo to preto, aby sa tomuto vyvarovalo do budúcna. Ďalej uviedol, že MsZ 
a primátor mesta sú na rovnakej úrovni, preto nemôžu dať poslanci MsZ úlohu primátorovi mesta 
a opačne. Pokiaľ nie je prednosta MsÚ, môže sa dať úloha zodpovednému zamestnancovi za odbor. 
 
Ing. Mgr. Rišianová – inventarizácia bola normálna v decembri, hmotne zodpovedný bol vedúci 
odboru. 
 
p. Blahušiaková – po každom sťahovaní je knižnica povinná spraviť inventarizáciu. 
 
ThDr. Krivuš  – uviedol, že hlavný kontrolór mesta tou formuláciou v správe myslel, aby 
uznesenia, ktoré sa navrhujú počas rokovania MsZ, boli správne naformulované. 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta 
Vrútky za ostatné obdobie od 03.09.2016 do 07.10.2016. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:06 hod. 
K bodu č. 8 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky - Prenájom nehnuteľností – pozemkov vo vlastníctve 
mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a odstavec 9 písmeno c) – p. Ivan Bagel (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia a stavebná komisia doporučujú schváliť. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ  
I. prerokovali 
návrh na prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  
§ 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a 
v zmysle VZN č. 10/2009 o hospodárení s majetkom mesta, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 
všetkých poslancov. 
II. schválili 
zámer prenájmu majetku mesta, a to časti pozemku p.č. KN C 250/1 o výmere cca 24 m2 
nachádzajúci sa v katastrálnom území Vrútky, zapísaný na liste vlastníctva č. 1876 za cenu 5,-
m2/rok, čo predstavuje ročný nájom 120,- eur: 
pre Ivana Bagela, Švermova 9, 038 61 Vrútky za účelom osadenia garáže od 1.11.2016 ako 
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prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
Odôvodnenie: Mesto Vrútky má uzatvorený opakovaný  nájom s týmto istým nájomcom, 
ktorý na tomto pozemku má postavenú prenosnú garáž. Pozemok je pre mesto prebytočný 
a dlhodobo nevyužívaný mestom. 
III. schválili 
prenájom majetku mesta, a to časti pozemku p.č. KN C 250/1 o výmere cca 24 m2 
nachádzajúci sa v katastrálnom území Vrútky, zapísaný na liste vlastníctva č. 1876 za cenu 5,-
m2/rok, čo predstavuje ročný nájom 120,- eur: 
pre Ivana Bagela, Švermova 9, 038 61 Vrútky za účelom osadenia garáže od 1.11.2016 ako 
prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
Odôvodnenie: Mesto Vrútky má uzatvorený opakovaný  nájom s týmto istým nájomcom, 
ktorý na tomto pozemku má postavenú prenosnú garáž. Pozemok je pre mesto prebytočný 
a dlhodobo nevyužívaný mestom. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:11 hod. 
K bodu č. 9 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky – výpožička nehnuteľností vo vlastníctve mesta Vrútky 
v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a odstavec 9 písmeno c) – Mestský podnik služieb Vrútky, 
s.r.o.  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia a stavebná komisia doporučujú schváliť. 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ  
I. prerokovali 
návrh na výpožičku nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  
§ 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a 
v zmysle VZN č. 10/2009 o hospodárení s majetkom mesta, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 
všetkých poslancov. 
II. schválili 
zámer výpožičky majetku mesta, a to budovy – Chata č. súpisné 5437 nachádzajúca sa 
v lokalite Piatrová, stojaca na pozemku p.č. KN C 3776/2, zastav. plochy a nádvoria o výmere 
400 m2, za cenu 1,- € za rok: 
pre Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o., zastúpený Mgr. B. Pullmannom, IČO: 31642195 za 
účelom prevádzkovania chaty, na dobu určitú od 1.11.2016  do 1.11.2021 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
Odôvodnenie:  
Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. chatu zrevitalizuje a opraví do užívania schopného 
stavu. Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. ako mestská organizácia garantuje riadnu 
starostlivosť, údržbu a efektívne využitie prenechaného majetku. 
III. schválili 
výpožičku majetku mesta, a to budovy – Chata č. súpisné 5437 nachádzajúca sa v lokalite 
Piatrová, stojaca na pozemku p.č. KN C 3776/2, zastav. plochy a nádvoria o výmere 400 m2, 
za cenu 1,- € za rok: 
pre Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o., zastúpený Mgr. B. Pullmannom, IČO: 31642195 za 
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účelom prevádzkovania chaty, na dobu určitú od 1.11.2016  do 1.11.2021 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
Odôvodnenie:  
Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. chatu zrevitalizuje a opraví do užívania schopného 
stavu. Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. ako mestská organizácia garantuje riadnu 
starostlivosť, údržbu a efektívne využitie prenechaného majetku. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:17 hod. 
K bodu č. 10 
Rôzne 
a/ Informácia o posúdení predložených oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových 
pomeroch verejných funkcionárov mesta Vrútky 
 
p. Kurhajec – komisia dňa 17.10.2016 prevzala zo sekretariátu MsÚ vo Vrútkach zalepené obálky 
s oznámeniami primátora mesta a poslancov MsZ vo Vrútkach. Po otvorení a skontrolovaní 
dodaných dokladov komisia skonštatovala, že piati verejní funkcionári mali všetky doklady 
v poriadku, traja poslanci neodovzdali vôbec nič a ostatným chýbajú nejaké doklady. Komisia 
skonštatovala, že aj keď je už po termíne, je potrebné budúci rok včas upozorniť poslancov MsZ na 
termíny ako aj na doklady, ktoré je potrebné predložiť, tak ako to ukladá ústavný zákon, Ďalej 
komisia doporučuje viceprimátorovi mesta, aby pri odmenách poslancov mal na zreteli aj tieto 
nedostatky a povinnosti, ktoré si poslanci neplnia, zohľadnil. 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Informáciu o posúdení predložených oznámení funkcií, 
zamestnaní, činností a majetkových pomeroch verejných funkcionárov mesta Vrútky. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:22 hod. 
K bodu č. 11 
Diskusia 
 
Ing. Mgr. Sviteková – vrátila sa ešte k problematike ohľadom uznesení – zákon jednoznačne 
hovorí, že prácu riadi primátor mesta, ak má zriadenú funkciu prednostu MsÚ, tak prácu riadi on. 
Do budúcnosti budú ukladacie uznesenia smerované na MsÚ a ak budú niečo žiadať, tak to môžu aj 
primátora mesta. 

Ďalej sa opýtala na sťažnosť občana p. Gašparoviča. 
 
p. Masnica – vysvetlil situáciu so sťažnosťou. Kedy sa p. Gašparovič sťažoval dňa 16.9. 2016 na 
hlučnú hudbu v reštaurácii U Betky. Kedy bola zavolaná MsP. Táto akcia bola povolená a 
prekročenie hluku nemôže vykonať MsP meraním, ale v zmysle zákona má na to oprávnenie 
hygiena. Následne bola privolaná aj štátna polícia. P. Gašparovič sa ďalej sťažoval na Krajskom 
riaditeľstve polície v Žiline na postup mestskej a štátnej polície. 

Jeho sťažnosť bude prešetrená v zmysle príslušného interného predpisu. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na všeobecný súhlas s 10 minútovou prestávkou. 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
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Po prestávke pokračovalo MsZ vo svojom programe. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:43 hod. 
K bodu č. 12 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:45 hod. 
K bodu: 
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
p. Peter Gašparovič – uviedol svoju sťažnosť na nadmerný hluk v reštaurácii U Betky a postoj 
policajtov pri riešení tejto situácie. 

Ďalej uviedol, že chcel o tomto aj napísať článok do časopisu Vrútočan, ale mu bolo 
povedané, že by neprešiel ďalej. 
 
Primátor mesta – o celej situácii ohľadom hluku bol oboznámený.  

Ďalej sa vyjadril, že nie je pravda, že by článok nepustil ďalej, ale musí byť v istom súlade. 
MsP po 22:00 hod. kontroluje podniky a podávajú o tom aj hlásenia. 

 
plukovník v.v. PhDr. Peter Švrlo, PhD. – vyjadril sa na adresu MsP kladne, možno by sa mohli 
len viac zamerať na cyklistov na chodníkoch. 

Ďalej dodala, že by bolo dobré sa pozrieť na zábradlie pri ZŠ H. Zelinovej. 
K časopisu Vrútočan sa vyjadril, že je to nástroj spojenia sa MsÚ s občanmi, poslancov MsZ 

so svojimi voličmi, kde by mali poslanci informovať ako napĺňajú svoj mandát. 
Pochválil odbor kultúry, ktorý pomohol zviditeľniť pamätné dosky a tabule po Vrútkach. 
Poslanci MsZ pravidelne chýbajú na výnimočných dňoch – rôzne dôstojné akty počas 

sviatkov. 
Venoval primátorovi mesta svoju aktuálnu publikáciu „Zo zákulisia prvej tankovej 

pretoriánskej“ a jednu publikáciu venoval aj do knižnice H. Zelinovej. 
 
Ing. Kraj čí – k časopisu Vrútočan sa vyjadril, že vychádzanie ako dvojmesačník je len dočasné 
a bolo tak uskutočnené kvôli finančnej situácii, nie kvôli likvidácii a toto opatrenie sa netýkalo len 
časopisu. 
 
plukovník v.v. PhDr. Peter Švrlo, PhD. – vyjadril sa, že občania nechcú, aby Vrútočan pohltila 
martinská tlač. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – vo veci Vrútočana ešte nie je rozhodnuté, hľadá sa čo najlepší spôsob ako 
dostať informácie k ľuďom. 

Vyjadrila sa, že o účasti na niektorých sviatkoch a akciách sa tu už hovorilo a nerada by to 
rozvíjala. To, že sa poslanci MsZ nezviditeľňujú vo Vrútočane, nie je pravdou, všetko o čom sa 
píše, je ich spoločnou prácou. 
 
ThDr. Krivuš  – doplnil, že o niektorých veciach sa ťažko píše (práca komisie školstva a pod.). 
V časopise má byť prezentácia mesta, nie jednotlivcov. 
 
plukovník v.v. PhDr. Peter Švrlo, PhD. – každý poslanec dostal mandát na základe svojho 
volebného programu a mal by informovať občanov o tom, ako ho napĺňa. 
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Ing. Dušan Ertl – vyjadril sa negatívne k názoru, aby Vrútočan bol súčasťou martinskej tlače. 
Ďalej uviedol, že ho zaujali poznámky niektorých poslancov MsZ zo zasadnutia MsZ 

26.04.2014 ku kronike mesta. Ku kronikám bol dohodnutý určitý systém, ktorý by sa mal 
dodržiavať. Opýtal sa, kde sú kroniky z minulých rokov, keďže sú na MsÚ kroniky len od roku 
2004? Je to historický dokument, malo by sa k nemu pristupovať zodpovedne. Pri kronike by sa mal 
vyhodnocovať ročný zápis, nie je potrebné každý štvrťrok a mali by to robiť zodpovední ľudia. 
Uviedol aj návrh, dať dokopy kroniky od roku 1990. 
 
Mgr. Kevická  – kronika je dôležitý historický dokument mesta, tiež by ju zaujímalo, kde sú 
kroniky zo starších rokov. Komisia kultúry má záujem na zlepšení stavu s kronikami, preto najala 
fundovanú pani na písanie kroniky, ktorá im už teraz predviedla svoju zručnosť. Nemyslí si však, že 
by sa mali robiť skrátené verzie kroník, nevie, či je to vhodné a či to má až takú úroveň. 
 
Ing. Dušan Ertl – staršie kroniky boli v kultúrnom centre, neboli odovzdané na úrad. 
 
Primátor mesta – keď preberal funkciu, nevidel tieto staršie kroniky. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – kroniky treba riešiť mimo, nie na MsZ. Navrhla, aby sa celá situácia 
vyriešila a potom sa informovalo MsZ. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:40 hod. 
K bodu č. 13 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 15:40 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
 p. František Kurhajec                   p. Božena Blahušiaková 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
 
                Ing. Miroslav Mazúr  
                       primátor mesta 
 
 
 
 
 
 


